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Abstract (en)
The fastening control comprises a collar in which either a drive nut for the force application of an operating handle (34) or on which the drive nut
of the operating handle is rotatably supported. The drive nut has a recess (22) to accept the endpiece (23) of a shaft (24). The free end of the
shaft serves as an engagement piece for a rotating coupling of the drive element of the fastening device. The shaft has a polygonal cross section.
The end piece and the swing bearing head piece of the shaft have the same cross-sectional shape and size as the length of shaft between the
peripherally narrower parts. The peripherally narrower parts to the end piece and swing bearing head piece are each defined by a steep pyramid
surface, and by a flat conical surface to the shaft middle. <IMAGE>

Abstract (de)
Es wird eine Betätigungsvorrichtung 16 für ein Verschlußgetriebe, insbesondere an einem zweiflügeligen Fenster, an einer zweiflügeligen Tür od.
dgl. ohne Mittelpfosten beschrieben. Sie besteht aus einer Rosette 17, in der unmittelbar ein Bedienungshebel 18 mit Antriebsnuß drehbar gelagert
ist. Die Antriebsnuß weist dabei eine Ausnehmung 22 zur formschlüssigen Aufnahme eines Endstückes 23 einer Welle 24 als Drehkupplungs-
Mitnehmer für das Antriebselement 20 eines Verschlußgetriebes auf. Vorgeschlagen ist dabei, daß einerseits das Endstück 23 der Welle 24 in
der Ausnehmung 22 des Bedienungshebels 18 pendelnd gelagert ist und daß andererseits auch das freie Ende dieser Welle 24 ein Pendellager-
Kopfstück 25 als Steck-Kupplungsglied für das Antriebselement 20 des Verschlußgetriebes aufweist. <IMAGE>
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